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  Protokoll  
styrelsemöte 
2022-02-21 
 
Nr 2/2022 
7 bilagor 

Närvarande: 
Ulf Grufman, ordförande    
Siv Rosenqvist, Bengt Svensson. Lars Östman, Torsten Hemph,  
Gunnevi Norgren, Britt Söderlund, Annikka Genberg,  
Inga-Lill Runermark (adjungerad) 
  
Frånvarande   
Raouf Ayoub 
 
Övriga närvarande: 
Anders Björendahl, Nils Rydén 
 
§1 Mötets öppnande 

 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet. Samtliga deltog 
via Zoom. 

 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes, inga övriga frågor anmäldes.  
 
§3 Samrådsverksamheten 
 SPF föreslår att följande punkter tas upp på KPR den 29 mars: 

 Uppföljning: Information om hemguiden för IT. 
 Information om kvalitetspeng. 
 Arvodering vid samråd. 
 Bilagan med arbetsgrupper till verksamhetsplanen. 

 Nya punkter: Hur går det med äldrekoordinator i kommunen? 
   Vad anser kommunen om önskemålet om fast  
   vårdkontakt i äldreomsorgen? 
 
Det skall anmälas till kommunstyrelsen att Kenneth Brynolfsson skall 
ersätta Ulf Grufman i KPR. Beslut: Anders ombesörjer detta. 
 
Annikka, Anders och Nils har föreslagit att arvodet vid samråd skall gå 
direkt till pensionärsorganisationen i stället för till enskild deltagare. Bör 
diskuteras med PRO. Om det genomförs får kommunen finna en lämplig 
metod för hur det skall gå till. 

 
§4 Föregående styrelseprotokoll  
 Protokoll nr 1/2022 samt protokoll för extra styrelsemöte 2022-02-04 

godkändes. 
 



 

SPF Protokoll nr 2 2022-2    - 2 - 

 
§5 Rapporter 
 -Ekonomi 

Se bilaga. 
Beslut: Vi byter inte bank till SHB utan ligger kvar med Swedbank 

 
 -Seniorernas Hus 
 Det har kommit en statusrapport från Anette Harmark och minnes-

anteckningar från ett möte mellan SPF och kommunen från Maria 
Röstberg, se bilagor. 

 Notera att eventuellt vill Finska PRO åter komma med och få en lokal i 
Seniorernas Hus, de har till 28/2 att bestämma sig. Om de skall ha en 
lokal ändras ju förutsättningarna för oss. 

 Ulf meddelade att han gärna hjälper till i diskussionerna med 
kommunen angående Seniorernas Hus. 

 Vi måste få komma in och titta i lokalerna nu när projektet är i stort 
sett klart vad gäller renoveringar m.m. Beslut: Bengt bokar möte med 
kommunen till i början av mars. 

 
 -Medlemmar 
 Ordförandekonferens 3-4 maj, Siv har anmält sig, Kenneth anmäler sig 

när han blivit vald till ordförande. 
 Det kommer att anordnas en föreningsmässa i juni i samband med 

kommunens 70-årsfirande. SPF bör delta. 
 Siv och någon från friskvårdskommittén kommer eventuellt att delta i 

”Stepping On”, en kurs på 2x5 timmar om att motverka fallolyckor. 
 I övrigt se bilaga. 

 -Resekommittén 
 Resan till Klässbol ser nu ut att kunna gå ihop till annonserat pris.  
 Olika önskemål har framkommit om julbord. En del vill upprepa 

julbordsresan med Viking Line, andra vill hålla sig på land (vilket blir 
dyrare). Kommittén fortsätter planeringen och tar beslut senare. 

 I övrigt se bilaga.  
 
 -Programkommittén 
 Gunnevi ville veta om man fortsättningsvis i annonseringen kan skriva 

att vi förutsätter att alla är vaccinerade. Inget säkert svar kunde ges. 
 I övrigt, se bilaga. 

 -Friskvårdskommittén 
 Se bilaga.  
 
 -Hemsidan 
 Inget att rapportera. 

 
§6 Årsbokslut 

Punkten hoppades över 
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§7 Årsmötet 
 Har årsmöteshandlingarna getts till Kenne (för projicering under 

mötet) respektive till tilltänkt mötesordförande? Svaret är ja i båda 
fallen. 

 Inga-Lill och Gunnevi vill ha några minuter i scenrummet före 
uppträdandet för att göra reklam för några av sina aktiviteter. 

 Ulf berättar i scenrummet att alla skall gå till årsmötet eller meddela 
’avprickarna’ att de lämnar mötet, detta för att röstlängden skall bli 
korrekt. 

 
§8 Övriga frågor 
 Om vi skall ansöka om pengar, dels från allmänna arvsfonden, dels 

från socialstyrelsen (”Tillsammans – mindre ensam”), får beslutas och 
i så fall hanteras av kommande styrelse. 

 
§9 Nästa styrelsemöte 

Datum och tid för nästa ordinarie styrelsemöte beslutas av kommande 
styrelse på konstitueringsmötet. 

 
§10 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl. 10.10. 
 
 
 
Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 
 
Bengt Svensson   Ulf Grufman 


